
                                              P  R  O  T  O  K  Ó  Ł   nr  LII/14

z obrad sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 31 marca 2014r.

Miejsce obrad:  sala w Centrum Kultury i  Promocji Gminy w Barczewie.

Godzina rozpoczęcia obrad: 12.00

W obradach, zgodnie z załączoną listą obecności, uczestniczyło 14 radnych.

Nieobecny radny Ryszard Kulesza.

Do punktu 1.
Obrady LII/14 sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Barczewie pan Zbigniew
Chlubicki.
Pan Chlubicki stwierdził prawomocność obrad  dzisiejszej sesji

Do punktu 2.

Radny pan Jan Suliński – wnioskuję o przesunięcie punktu 6 i punktu 7 po punkcie 24
dzisiejszego porządku obrad.

Burmistrz Barczewa pan Lech Nitkowski – proszę o zdjęcie z porządku obrad punktu 14.
Temat ten wymaga jeszcze dopracowania.

Zastępca Burmistrza pan Dariusz Jasiński – proszę o wprowadzenie projektu uchwały 
w sprawie określenia obowiązującego na terenie Gminy Barczewo wzoru tablic z nazwami
ulic.

Głosowanie wniosku Burmistrza Barczewa:

„za” zdjęciem z porządku obrad tematu z punktu 14 głosowali wszyscy radni;

Głosowanie wniosku Zastępcy Burmistrza:

„za” wprowadzeniem projektu uchwały głosowało 12 radnych, 1 osoba była „przeciw”
1 osoba „wstrzymała” się od głosu.
 Projekt tej uchwały wprowadzony zostanie w punkcie 14 porządku obrad.

Głosowanie wniosku radnego pana Jana Sulińskiego:

„za” przesunięciem punktów: 6 i 7  głosowało  8 radnych, 5 radnych było „przeciw”;

Punkty te będą omawiane  w punkcie 25 i 26 porządku obrad.

Porządek obrad po zmianach:

3.Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji Rady Miejskiej;
4.Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami Rady Miejskiej;
5.Sprawozdania stałych Komisji Rady Miejskiej w Barczewie oraz Gminnej Komisji
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych z działalności między sesjami Rady Miejskiej;
6.Projekt Uchwały w sprawie zgłoszenia Sołectwa Nikielkowo oraz Sołectwa Wójtowo do

 



Programu Odnowy Wsi Województwa Warmińsko-Mazurskiego;
7.Projekt uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych na 2014 rok;
8.Sprawozdanie Miejskiego Zespołu Oświaty i Zdrowia na temat sytuacji w szkołach na
terenie miasta i gminy Barczewo związanej z sytuacją demograficzną. Planowane zmian;
9.Sprawozdanie z działalności Spółki ZWIK w Barczewie za 2013r;
10.Sprawozdanie z działalności Spółki ZUK w Barczewie za 2013r;
11.Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej w Barczewie za 2013r
oraz informacja na temat  aktualnego zasobu mienia komunalnego, planowanych do
przeprowadzenia remontach w tych lokalach (modernizacje, rozbudowy) zad łużenia;
12.Projekt uchwały w sprawie określenia obowiązującego na terenie  Gminy Barczewo
wzoru tablic z nazwami ulic;
13.Projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek
obowiązkowego pensum nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w
szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Barczewo oraz ustalenia
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 
opiekuńczych niektórych nauczycieli;
14.Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola
publiczne prowadzone przez Gminę Barczewo;
15.Projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Barczewo na stałe  obwody głosowania,
ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych;
16.Projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania w domu
pomocy społecznej, zakładzie karnym i zakładzie opieki zdrowotnej;
17.Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału Gminy Barczewo na okręgi
wyborcze, ustalenie ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym
okręgu wyborczym;
18.Projekt uchwały w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości w  ramach pomocy
de minimis;
19.Projekt uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładów pieniężnych do
Zakładu Gospodarki Odpadami Komunalnymi Spółka z o.o w Olsztynie;
20.Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w
2015r;
21.Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo
na lata 2014-2023;
22.Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2014r;
23.Interpelacje i zapytania radnych;
24.Zapytania Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych;
25;Odpowiedzi na bieżące zapytania;
26.Sprawy różne i wolne wnioski;
27.Zakończenie obrad II/2014 sesji Rady Miejskiej w Barczewie.

Porządek po zmianach został zaakceptowany przez Radę Miejską.

Do punktu 3.

Protokół z obrad poprzedniej sesji przyjęty został  jednogłośnie.

Do punktu 4.

Sprawozdanie Burmistrza Barczewa:

-trwają pierwsze prace naprawcze na naszych drogach;

 



-mocno zaawansowana jest budowa w Łęgajnach budynków socjalnych;
-rozpocząć musimy  zadanie budowy kanalizacji  na osiedlu domków jednorodzinnych;
-podpisana została umowa na opracowanie dokumentacji na budowę oświetlenia  na ulicy
Kościuszki w Barczewie;
-trwa przygotowanie dokumentacji na budowę oświetlenia w Wipsowie;
trwają przygotowania do rozpoczęcia  budowy I etapu oświetlenia w miejscowości Łapka
w ramach funduszu sołeckiego;
-trwa budowa zbiornika retencyjnego w Skajbotach;
-nasz Spółka ZWIK zakończyła budowę studni głębinowej i wyremontowała jedną z
nieczynnych studni;
-ZWIK kończy wymianę przyłączy w ulicy Konopnickiej. Było to niezbędne przed
wykonaniem nawierzchni tej ulicy;
-organizatorem  tegorocznej uroczystości przyznania i wręczenia Aniołów Sukcesu była w
tym roku Rada Miejska. Myślę, że wybór był trafny;
-uczestniczyliśmy w Katowicach w XX Międzynarodowych Targach Turystycznych;
-podpisaliśmy umowy na dofinansowanie wyposażenia świetlicy w Szynowie;
-odbyliśmy dwa zebrania w Wójtowie i twierdzę, że chyba byliśmy z pewną gazetą na
dwóch różnych zebraniach. Ani ja ani urzędnicy nie szukają innych dróg w temacie
budowy linii wysokiego napięcia. Osobiście nie spotykam się sam z firmami. Nie idziemy
na skróty. Przy wszystkich wątpliwych inwestycjach obowiązuje pełna decyzja
oddziaływania na  środowisko. Wszystkie inwestycje poddawane są publicznemu osądowi.
To ilość rąk podniesionych na Zebraniu w Wójtowie zadecyduje  o tym czy tam będzie
przeprowadzona linia wysokiego napięcia;
-uczestniczymy w ZIT-ach. Prezydent Grzymowicz zaprosił gminy: Purda, Dywity, Jonkowo
i Barczewo do rozmów w sprawie budowy obwodnicy Olsztyna;
-trwa  rekultywacja wysypiska w Łęgajnach;
-zamykamy wszystkie dokumenty dotyczące działalności Spółki ZEC, która z dniem
dzisiejszym kończy działalność;

Do punktu 5.

Sprawozdania stałych komisji Rady Miejskiej przedstawili Przewodniczący
poszczególnych Komisji Rady Miejskiej w Barczewie.

Pan Edward Maciejewski – Komisja do Spraw Gospodarczych i Mieszkaniowych
proponuje nie likwidować targowiska na ulicy Wojska Polskiego a stragany ustawione za 
sklepem FIPIKO przesunąć tak aby były widoczne. Dokonaliśmy wizji lokalnej budowy  w
Łęgajnach  i stwierdzam, że prace idą w tempie błyskawicznym.

Pan Tomasz Michałowski przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych;

Do punktu 6.

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił pan Jakub Żywicki.

Pan Andrzej Moszczyński -  opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna.

Na sali obecnych jest 14 radnych.

Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e  podjęła:

 



                                          U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr   LII(348)14

w sprawie  zgłoszenia Sołectwa Nikielkowo oraz Sołectwa  Wójtowo do Programu Odnowy
Wsi Województwa  Warmińsko-Mazurskiego.

Do punktu 7.

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił  pan Tomasz Michałowski.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów jest pozytywna.

Na sali obecnych jest 14 radnych.

Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e   podjęła:

                                            U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr  LII(349)14

w  sprawie  zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych na 2014 rok.

Do punktu 8.

Sprawozdanie Miejskiego Zespołu Oświaty i Zdrowia przedstawiła dyrektor MZOIZ pani
Hanna Chyżyńska.
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu.

Pan Lech Nitkowski – czy możemy już mówić o pozytywach w odzyskiwaniu uczniów dla
naszego gimnazjum.

Pani Hanna Chyżyńska – tak już to widać. Mamy dużą i dobrą ofertę.

Do punktu 9.

Sprawozdanie z działalności Spółki ZWIK przedstawił pan Jacek Kasprzak – prezes
Spółki.

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu.

Pan Lech Nitkowski – jak wygląda prognoza na osiedlu Domków Jednorodzinnych jeśli
chodzi o liczbę mieszkańców.

Pan Jacek Kasprzak – wychodzi nam 99 osób. Dziś nie jesteśmy w stanie spełnić wymogu
120 osób.

Pan Jan Połowianiuk – powiedział pan, że zakończy się inwestycja na ulicy Konoponickiej.
Jakiego typu to będzie zakończenie?

Pan Jacek Kasprzak – chcemy zakończyć wymianę przyłączy w ciągu 2 – 3 tygodni.
Myślę, że w ciągu  miesiąca można będzie kłaść nawierzchnię;

Pan Dariusz Jasiński – wejdziemy, po zakończeniu przez ZWIK wymiany przyłączy, na I
etap inwestycji w ulicy Konopnickiej;

 



Pan Tomasz Michałowski:
-może przed wymianą nawierzchni na ulicy Traugutta należy pomyśleć o wymianie
infrastruktury?

-panie Prezesie może Spółka powinna pomyśleć o budowie własnej oczyszczalni ścieków

-jak często jest badana nasza woda?

Pan Kasprzak:
-nie planujemy  wymiany infrastruktury w ulicy Traugutta, no ale może można o tym
myśleć;

-inwestycji takiej jak budowa oczyszczalni Spółka sama nie podźwignie ale także  nie
możemy ubiegać się jako podmiot o środki pozabudżetowe. Jest również problem  z
lokalizacją takiej oczyszczalni. Na chwilę obecną nie  udźwigniemy  sami takiego
problemu;

-woda jest badana co miesiąc przez Spółkę, zgodnie z obowiązującymi przepisami.
Natomiast SANEPID bada wodę co  drugi miesiąc. Dzieje się to naprzemiennie. To jest
uregulowane w obwiązujących przepisach;

Pan Lech Nitkowski – nigdy nie można mówić „nie” jeśli chodzi o oczyszczalnie ścieków.
Wciąż wchodzą w życie nowe technologie, które są niestety bardzo kosztowne.

Pan Edward Maciejewski – mam nadzieję, że pan nie planuje podwyżek za wodę, a może
jakąś obniżkę?

Pan Jacek Kasprzak – jeszcze się temu nie przyglądałem. Zrobimy szczegółową  analizę
jeśli chodzi o wodę. Co innego ścieki. Olsztyn podniósł nam  zrzut ścieków o 12 %.

Do punktu 10.

Sprawozdanie z działalności Spółki ZUK przedstawiła pani Beata Szewczyk – prezes
Spółki.
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu.

Pani Beata Szewczyk przedstawiła wraz z projektantem szkic przyszłego obiektu  budynku
siedziby ZUK, której pobudowanie planowane jest na ulicy Wojska Polskiego w Barczewie.

Pan Czesław Kopczyński – na jakie dofinansowanie możemy liczyć jeśli chodzi o budowę
tego budynku;

Pani Alkina Jakończuk – projekt budynku jest piękny. W sprawozdaniu jest zapisane , że
prace rozpoczynamy w II kwartale. Kosztorys to 2 miliony zł.

Pani Beata Szewczyk – mamy 3 lata na rozpoczęcie  inwestycji. Środki od państwa
zeszłoroczne pozostały nietknięte. Liczę  na środki z dofinansowania. Myślę, że inwestycja
mogłaby zakończyć się za 5 lat.

Pan Lech Nitkowski – wiem, że powinniśmy mieć tzw. PSZOK. Chodzi o pobudowanie

 



punktu, który rozwiąże  nasz problem. Pytałem się pana Sierzputowskiego czy będziemy
mogli liczyć na wsparcie finansowe tego przedsięwzięcia.

Pan Tomasz Michałowski:
-gratuluję pani  prezes pomysłu i życzę powodzenia w realizacji tego.

Pan Edward Maciejewski:
-gratuluję wygrania przetargu ale co będzie jeśli takiego przetargu nie wygracie?

Pani Beata Szewczyk :
w ciągu  dwóch lat ma wejść w życie dyrektywa mówiąca o tym, że gminy, które mają
swoje zakłady, spółki , które zajmują się problemem wywozu nieczystości mogą tym
podmiotom powierzyć wykonywanie tego zadania bez ogłaszania przetargu.

Pan Andrzej Moszczyński:
tracąc rynek  w ubiegłym roku dobrze się stało, że podjęliście decyzję o nie zwalnianiu
pracowników oraz, że wykonywaliście inne prace, które pozwoliły wam przetrwać. Myślę,
że ta stratę którą mieliście z tego powodu w roku ubiegłym szybko odrobicie.

Do punktu 11.

Sprawozdanie z działalności Zakładu Budynków Komunalnych w Barczewie przedstawiła
dyrektor Zakładu pani Mirosława Jasińska.
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu.

Pan Tomasz Michałowski:
-zadłużenie za  wodę i kanalizację przechodzi na pani Zakład. To jest dziwne. Dlaczego
ZWIK sam tego nie egzekwuje. Przecież to działa na niekorzyść pani Zakładu;

Pani Mirosława Jasińska:
-to wynika z ustawy, aczkolwiek można od tego odstąpić i ZWIK może to robić to sam;

Pan Jan Suliński :
-czy czynszu nie można podnieść ?

Pani Mirosława Jasińska:
-to jest błędne koło. Na wsiach  wielokrotnie zastanawialiśmy się nad tym ale jeśli lokatora
nie stać na zapłacenie 2,60zł to nie będzie stać na zapłacenie więcej;

Pan Jan Suliński – czy tej substancji nie można sprzedać?

Pani Jasińska – aby sprzedać to należy spłacić zadłużenie i jeszcze mieć ochotę to
zakupić.

Pan Edward Maciejewski:
-na co dzień spotykam się z działalnością ZBK i mogę tylko pochwalić ten zakład,
Wspólnoty, Spółdzielnię. Barczewo pięknieje. Chcemy również aby i na wsiach budynki
komunalne zaczęły tak wyglądać jak te w Barczewie. Cieszymy się, że zaległości maleją.
Apeluję do mieszkańców tych budynków  aby spłacali zaległości. Osobiście w imieniu
Komisji gratuluję pani dyrektor i pracownikom Zakładu Budynków Komunalnych w
Barczewie.

 



Pan Lech Nitkowski:
-jest zbyt wiele ustaw nakładających się  na siebie. Ustawodawca określił obowiązki
właścicieli budynków. Należy zadbać o to aby mieszkań komunalnych było jak najmniej.
Pani dyrektor proszę podziękować swoim pracownikom.

Do punktu 12.

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił  Zastępca Burmistrza pan Dariusz Jsiński,
który powiedział m.innymi:
-żadna ustawa nie określa  wymiarów takich tablic. Leży to w gestii Gminy. Nie należy
mylić oznakowania na budynkach – bo to leży w gestii właściciela budynku. Chcielibyśmy
zamknąć temat oznakowania ulic w Nikielkowie. To właśnie  Nikielkowo wyszło z tą
propozycją i ją zaakceptowało.

Pan Edward Maciejewski – herbem chcieliśmy podkreślić przynależność z Barczewem.
Proszę o przychylenie się do tego wzoru.

Pani Urszula Mosakowska – bardzo spodobały mi się słowa pana Edwarda.

Pan Andrzej Moszczyński – proszę  Burmistrza o to aby każdego roku  przeznaczyć
pieniądze na tablice.

Pan Tomasz Michałowski – uchwała jest niedopracowana.

Na sali obecnych jest 14 radnych.

Rada Miejska   j e d n o g ł o ś n i e  podjęła:

                                                  U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr  LII(350)14
w sprawie określenia obowiązującego na terenie Gminy Barczewo wzoru tablic z nazwami 
                 ulic.

Do punktu 13.

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła pani Hanna Chyżyńska – dyrektor MZOiZ.

Pan Tomasz Michałowski – czym ten projekt odbiega od poprzedniego?

Pani Chyżyńska:
-było 30 godzin a jest 26

Pan Tomasz Michałowski:
-w tej chwili funkcjonuje w gimnazjum 1/2 etatu  pedagoga. Chodziło o to aby zatrudnić
jeszcze pedagoga a nie dokładać  godzin dla tego który już jest.

Pani Chyżyńska:
-poprzednia uchwała uchylona została bo nie weszła w życie wtedy kiedy miała wejść. Ta
uchwała ma wejść w życie 1 września 2014r i wówczas dołożone będzie  jeszcze 1/2 etatu
pedagoga. O tym decyduje dyrektor szkoły;

Pan Jan Połowianiuk:
-jedna opinia związków zawodowych jest negatywna;

 



Pani Chyżyńska:
-opinia ta sporządzona jest na zasadzie: „kopiuj – wklej”. Opinia mija się z prawdą w
stosunku do tego co napisałam. Uważam, że to co jest napisane w opinii nie jest prawdą.
To czy opinia będzie pozytywna czy negatywna nie ma znaczenia, ale zgodnie z ustawą
wystąpiłam o nią.

Pani Alina Jakończuk:
-musimy dobrze się nad tym zastanowić. Jeśli nie podejmiemy tej uchwały to w Łęgajnach
nie będzie można zatrudnić Zastępcy Dyrektora a teraz sporządzane są arkusze
organizacyjne.

Pan Tomasz Michałowski:
-uważam, że te 3 godziny to  nie jest dużo. Wstrzymam się;

Pani Halina Bronka – popieram pana Tomka. Jeżeli pomagamy dla gimnazjum to pomoc
powinna iść w tym kierunku aby etaty pedagoga, psychologa, doradcy  zawodowego
po prostu były. Jako nauczyciel wstrzymam się.

Pan Jan Suliński zawnioskował aby zamknąć dyskusję.

Wniosek pana Sulińskiego  został przyjęty  jednogłośnie.

Pani Teresa Lutarewicz – opinia Komisji  Oświaty jest pozytywna.

Na  sali obecnych jest 13 radnych.

Rada Miejska  6 głosami „za” przy 7 „wstrzymujących”  podjęła:

                                           U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  LII(351)14

w sprawie  określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek obowiązkowego pensum
nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i przedszkolach
prowadzonych przez Gminę Barczewo oraz ustalenia tygodniowego  obowiązkowego
wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych niektórych
nauczycieli;

Do punktu 14.

Wyjaśnienia przedstawiła pani Hanna Chyżyńska – dyrektor MZOIZ.

Pan Tomasz Michałowski:
-proszę o wykreślenie zdania – to radni mają decydować a nie GUS;

Pani Teresa Lutarewicz:
-my nie mamy na to wpływu. Możemy zwolnić albo obniżyć;

Pan Tomasz Michałowski:
-wobec tego wycofuję swój wniosek;

 



Pani Teresa  Lutarewicz:
-opinia Komisji Oświaty jest pozytywna;

Rada Miejska   j e d n o g ł o ś n i e   podjęła:

                                        U C H W A Ł Ę  nr  LII(352)14
w sprawie ustalenia opłat za świadczenia  udzielane przez przedszkola publiczne
prowadzone przez Gminę Barczewo;

Do punktu 15.

Wyjaśnienia przedstawiła  Sekretarz Miasta pani Ryszarda Buga.

Pan Andrzej Moszczyński:
-opinia Komisji  Regulaminowej jest pozytywna.

Rada Miejska   j e d n o g ł o ś n i e   podjęła:

                                       U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  LII(353)14

w sprawie  podziału Gminy Barczewo na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów,
granic oraz siedzib obwodowych  komisji wyborczych;

Do punktu 16.

Wyjaśnienia przedstawiła pani Ryszarda Buga.

Pan Andrzej Moszczyński – opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna.

Na sali obecnych jest 13 radnych.

Radni  j e d n o g ł oś n i e   podjęli:

                                     U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr  LII(354)14

w sprawie utworzenia  odrębnych obwodów głosowania w domu pomocy społecznej,
zakładzie karnym i zakładzie opieki  zdrowotnej;

Do punktu 17.

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Sekretarz  Miasta pani Ryszarda Buga.

Pan Andrzej Moszczyński – opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna

Na sali obecnych jest 13 radnych.

Rada Miejska 12 głosami „za” i 1 głosie „wstrzymującym”  podjęła:

 



                                            U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr  LII(355)14

zmieniającej uchwałę w sprawie podziału Gminy Barczewo na okręgi wyborcze, ustalenia
ich granic i numerów oraz liczby  radnych wybieranych w każdym  okręgu wyborczym;

Do punktu 18.

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła pani Dorota Kondratowicz – Skarbnik
Miasta;

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Na sali obecnych jest 13 radnych;

Rada Miejska   j e d n o g ł o ś n i e    podjęła:

                                           U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr  LII(356)14

w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis;

Do punktu 19.

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta pani Dorota Kondratowicz.

Pan Edward Maciejewski – czy jest to nasza ostatnia wpłata?

Pani Kondratowicz – tak, jest to ostatnia wpłata.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna;

Na  sal;i obecnych jest 13 radnych.

Radni  j e d n o g ł o ś n i e   podjęli:

                                            U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr  LII(357)14
w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładów pieniężnych do Zakładu Gospodarki
Odpadami Komunalnymi Spółka z o.o w Olsztynie;

Do punktu 20

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła pani Dorota Kondratowicz.

Pani Alina Jakończuk – prośba aby pan burmistrz na spotkaniu z sołtysami ujednolicił
wydatkowanie tych funduszy.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest  pozytywna.

Na sali obecnych jest 13 radnych.

 



Rada Miejska   j e d n o g ł o ś n i e   podjęła:

                                             U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr   LII(358)14

w  sprawie  wyrażenia zgody na wniesienie wkładów pieniężnych do Zakładu Gospodarki
Odpadami Komunalnymi Spółka  z o.o w Olsztynie;

Do punktu 21 i 22

WPF i zmiana budżetu na 2014r

Pani Halina Bronka – wnioskuję o zakup nowej kserokopiarki dla Wydziału
Organizacyjnego  do pokoju nr 1 gdzie przygotowywane są dokumenty dla Rady Miejskiej.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych w stosunku do zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej jest pozytywna.

Na sali obecnych jest 13 radnych.

Radni  j  e  d  n  o  g  ł  o  ś  n  i  e   podjęli:

                                            U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr  LII(359)14

w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 2014-2023.

Zmiana budżetu:

Wyjaśnienia przedstawiła Skarbnik Miasta pani Dorota Kondratowicz.

Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna.

Na sali obecnych jest 13 radnych.

Radni   j e d n o g ł o ś n i e   podjęli:

                                            U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr   LII(360)14

w sprawie zmiany budżetu na 2014r;

Do punktu 23.

Interpelacje i zapytania radnych:
'
Pani Halina Bronka odczytała swoje zapytanie oraz odpowiedź na nie.
Zap[ytanie dotyczyło udostępnienia miejsc parkingowych dla mieszkańców ulicy Krótkiej

Pani Halina odczytała również swoje zapytanie w sprawie zakupu pam,iątek po pani

 



Barbarze Hulanickiej.

Pani Bronka: otrzymałam na to zapytanie pilną odpowiedź. Zgadzam się z tym i wiem co
znajduje się w naszym Salonie Muzycznym. Na naszych oczach tworzy się historia.
Barczewo ma dwie wybitne postacie: Feliksa Nowowiejskiego i Barbarę Hulanicką. Po
Feliksie Nowowiejskim  mamy naprawdę niewiele. Po pani Barbarze Hulanickiej mamy
szansę na pamiątki po artystce. Chciałabym  aby pieniądze znalazły się jak najszybciej bo
chyba jest to ostatnia szansa aby te rzeczy odkupić za stosunkowo małe pieniądze. Myślę,
że te zbiory można jeszcze wzbogacić.

Pan Lech Nitkowski:
-pozostał do kupienia kilim za 5 tysięcy zł, popiersia obojga państwa Hulanickich za 10
tysięcy zł oraz krosno za 4 tysiące zł. Szkice i zeszyty pan Hulanicki gotowy jest oddać
nieodpłatnie dla Salonu Muzycznego

Pani Dorota Kondratowicz:
-myślę, że należy zlecić wycenę tego  fachowcowi;

Pani Halina Bronka:
-trzeba to czynić bardzo szybko;

Pani Halina Bronka:
-od kilku lat piszę w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Barczewa – chodzi o zatoczkę. Otrzymałam odpowiedź, ale
uważam, że wiele rzeczy zależy od dobrej czy złej woli urzędników. Zwrócę się do
Przewodniczącego Osiedla Stare Miasto o zwołanie Zebrania Mieszkańców;

Pan Lech Nitkowski:
-tego typu zmiany powinny być poprzedzone analizą planisty. Należy to robić z rozmysłem.
Proszę tu nie upatrywać złej woli urzędników.

Pan Czesław Kopczyński:
-przetarg na wodociąg  w Radostach. Co dalej? Ponoć było odwołanie.

Pan Nitkowski:
-nic mi nie wiadomo o jakimś odwołaniu. Nie było żadnych zastrzeżeń. Środki na to
zadanie są. Jutro odpowiem panu radnemu jak się sprawy mają.

Pan Jarosław Bonus:
-jak sprawy wyglądają z zatrudnieniem koordynatora sportu?
-dochodzą mnie słuch, że niebawem dojdzie do realizacji inwestycji budowy parkingu na
ulicy Miłej;

Pani Urszula Mosakowska:
-kto będzie remontował place zabaw pobudowane na wsiach w ramach środków unijnych.
Niektóre mają już 5 lat. Zabawki należy naprawiać. Nie ma kto kosić trawy. Nikt tego nie
chce robić za własne, prywatne pieniądze. Chciałabym aby ktoś się tym zajął;

-co się zadzieje i czy się zadzieje w sprawie budowy oświetlenia ulicznego w Wipsowie;

Pan Lech Nitkowski:
-na koordynatora sportu wpłynęła tylko  jedna oferta. Nie oznacza to, że oferta na 100%

 



będzie wybrana. Oczywiście chciałbym aby koordynator sportu już rozpoczął pracę.
Zapraszam pana na spotkanie w tej sprawie;

-parking na ulicy Miłej  jest jednym z trudniejszych miejsc. Mamy projekt , brakuje nam
środków . Jest to kwota około 300 tysięcy zł;

-koszenie placów zabaw – jeśli takich środków na koszenie nie macie to skosimy ale od
przyszłego roku trzeba to uregulować;
Natomiast naprawą zabawek zajmiemy się;

Pani Alina Jakończuk:
-proszę zmobilizować przewoźników do wywieszenia rozkładów jazdy busów;

Pan Jan Suliński:
-do pani Krystyny Szter – na wysokości drogi Wipsowo-Kiersztanowo jest odcinek
nieprzejezdny. Czy jest planowana naprawa tego odcinka?

Pani Krystyna Szter:
-w ostatnim posiedzeniu naszej  komisji uczestniczył pan Starosta i powiedział, że
wszystkie drogi będą połatane do końca maja;

Pani Urszula Mosakowska:
-na gminie Jeziorany (na tej drodze) wszystko jest równe a na naszej stronie jest
strasznie.

Pan Tomasz Michałowski:
-rodzice dzieci uczęszczających do szkoły w Wipsowie zwrócili się do mnie aby
skontrolować dlaczego w tej szkole jest tak wielka rotacja nauczycieli;
-ile dzieci z Wipsowa odeszło do szkoły w Jezioranach?
-apeluję o naprawę wjazdu do sklepu p.Stylki przy ul.Armii Krajowej. Tam są dwie
ogromne kałuże;
-przypominam, że można rozpoczynać już naprawę drogi – ulicy Traugutta;
-czy prowadzone będą prace gabionowania rzeki na Starym  Mieście?
-z jakiego klucza umieszczane są w Wiadomościach przez panią lub pana redaktora
nasze zapytania?
-gdzie można  odstawić nieczystości takie jak papa, opony – wyprodukowane w naszej
gminie?
-proszę o zabezpieczenie spalonego budynku przy ulicy Warmińskiej. Tam niestety
zachodzi młodzież;

Pani Beata Szewczyk – opony – we wtorki, czwartki i sobotę do nas, natomiast papę do
Olsztyna na ul.Lubelską;

Pan Lech Nitkowski:
-wjazd do sklepu pana Stylki poprawimy;
-z tego co wiem to nie istnieje żaden klucz pozwalający umieścić lub nie zapytania
radnych w naszych Wiadomościach;
-budynek przy ulicy Warmińskiej 21 będzie zabezpieczony. Obiekt jest trudno zbywalny.
Mamy niestety kilka takich obiektów, którymi nie możemy się szczycić;

Pani Krystyna Szter:
-dla pani Urszuli Mosakowskiej: droga ta będzie zrobiona w przyszłym tygodniu;

 



Pan Jan Połowianiuk:
-niespełnienie wymogu 120 osób na 1km powoduje, że to zadanie na naszym osiedlu
nie będzie realizowane, czy oznacza to, że odstępujemy pod jego realizacji?
Czy ta inwestycja będzie prowadzona za własne pieniądze?

Pan Lech Nitkowski:
-projekt ten musi być uratowany Otwieramy sobie w ZIT-ach perspektywę korzystania z
innych funduszy.  Te pieniądze które pojawiły się teraz zostały jeszcze z poprzednich prac.
Poszliśmy w taki układ, że burzówkę budowalibyśmy z własnych środków a kanalizację z
pozabudżetowych. Niestety brakuje nam tam osób. Proszę mi wierzyć, że jesteśmy  tym
bardzo zainteresowani;

Pani Halina Bronka:
-ulica Fabryczna jest nieoznakowana , brak jest oznakowania o wyjeździe z tej ulicy;
-plac przy ratuszu- wjazd od Liszewskiego – to jest  nieoznakowane , w którym kierunku
należy się poruszać
-wjazd na ulicę Niepodległości – tam powinno stanąć lustro;
-przy ulicy Grottgera jest zakład produkujący okna. Brak jest znaku informującego o tym;
-proszę potraktować jako pilną sprawę uregulowania kwestii odpadów biodegradalnych;
-na terenie ulicy Grottgera jest wjazd  do aresztu Zakładu Karnego. Zbierają się tam
ludzie, którzy dosłownie koczują tam, jedzą i załatwiają swoje potrzeby.. Jest tam bardzo
brudno. Proszę o systematyczne sprzątanie tego terenu;

Pan Lech Nitkowski:
-sprzątanie tego parkingu należy do Zakładu Karnego. Przypomnę, że należy to robić.

Pan Dariusz Jasiński:
-do piątku otrzymacie państwo informację w sprawie odpadów biodegradalnych;

Pan Edward Maciejewski:
-w tym roku fajnie się zadziało, że już  rozpoczęto naprawy naszych dróg, ale uważam, że
przy takich naprawach cząstkowych dróg powinien obecny być pracownik merytoryczny a
nie sołtys. Dzwoniono do mnie z Kaplityn z zastrzeżeniem, że nie zrobiono tam gruntu tak
aby było na drodze odejście wody, to samo na drodze w Nikielkowie. Proszę o nadzór
pracowników merytorycznych  lub uczulenie  wykonawców w tym temacie

Pan Lech Nitkowski:
-jutro tym się zajmę;

Pan Zbigniew Chlubicki:
-w Nikielkowie droga po opadach znów jest nieprzejezdna. Czy planowana jest jej
naprawa w ciągu 2-3 dni?
-czy jest możliwość przejechania maszyną do zamiatania w sobotę po ulicy Modrzewiowej
i posprzątanie jej;

Do punktu 24.

Pan Staniszewski:
-kiedy w Barczewie nastąpi wymiana znaków drogowych?
-kiedy rozpocznie się odwodnienie placu zabaw na ul,Nadrzecznej?

 



Pani Krystyna Szter:
-proszę o oczyszczenie poboczy drogi nr 164 oraz rowu melioracyjnego w Kaplitynach
Dolnych;
-droga składająca się z działek nr 51/2, 52/5, 51/4 (prywatna) połączona jest z drogą
gminną. Ta prywatna należała do osoby, która zmarła. Czy Gmina może przejąć ta drogę
w zarząd?

Pan Lech Nitkowski:
-proszę o te pytania na piśmie

Pan Jan Zieliński – Sołtys Łęgajn:
-czy limit na naprawę dróg w Łęgajnach już się wyczerpał?
-czy można sprzątnąć ulicę Dębową?
-należy sprzątnąć główną ulicę w Łęgajnach (powiatową);
-wydatki funduszu sołeckiego trzeba analizować. Temat należy przenieść na drugie
półrocze;

Pan Dariusz Jasiński – Zastępca  Burmistrza:
-dorażnie była robiona ulica Grabowa w Łęgajnach. Dalej będziemy robili drogi w
Łęgajnach;
-wymiana znaków na Starym Mieście będzie robiona zgodnie z planem organizacji ruchu.
Pełnych funduszy na ten cel niestety nie mamy. Zaczniemy z końcem kwietnia,
-odwodnienie placu na Nadrzecznej – również w kwietniu;

Pani Halina Bronka:
-jak będzie spotkanie w sprawie  organizacji ruchu na Starym Mieście to proszę zaprosić
Przewodniczącego Osiedla Stare Miasto i i radnych z tego terenu;

Deo punktu 25.

Pan Zbigniew Chlubicki:
-dziękuję za dzisiejszą uchwałę w sprawie zgłoszenia Wójtowa  do Programu Odnowy Wsi
Województwa Warmińsko-Mazurskiego;
-czy przyjęte wydatki w ramach obecnego funduszu sołeckiego podlegają modyfikacji w
ciągu roku?

Pani Dorota  Kondratowicz:
-zmiany należy robić tak jak uchwala się  rozdysponowanie tego funduszu. Asle proszę
jeszcze się wstrzymać;

Pan Jan Połowianiuk:
-w Barczewie jest kilka niebezpiecznych miejsc, które trzeba koniecznie oznakować.
Bardzo niebezpieczny jest wyjazd na St.Mieści – wyjazd koło p.Hinzmann;

Pan Dariusz ajsiński:
-jest to ujęte do zmian;

Pan Edward Maciejewski:
-kostka brukowa koło ratusza jest powyrywana lub poważnie poluzowana. Proszę to
sprawdzic i naprawić;
-Anioł Sukcesu był po raz pierwszy organizowany przez Radę Miejską i ci którzy się w to

 



włączyli włożyli w tą uroczystość dużo pracy. Jest to zasługa pani Haliny Bronka, pana
Bonusa i CKIPGm. Charakterystykę poszczególnych osób robili radni. Wyszło to bardzo
ładnie. Dziękuję Wam wszystkim za to.

Pan Lech Nitkowski:
-otrzymałem rozpiskę od pani Haliny i nie sposób było się pomylić. Zrobiliście to Państwo
w sposób spontaniczny. Dziękuję bardzo.

Pani Maria Sidor – mieszkanka Wójtowa:
-uważam, że podział na mandaty w wyborach samorządowych jest niesprawiedliwy dla
Wójtowa. Jest niewłaściwy dla naszych mieszkańców. Moim zdaniem należało dokonać
innych roszad. Szkoda, że Wójtowo zostało pozbawione możliwości zapoznania się z
propozycjami odpowiednio wcześniej.
-nasz plac zabaw jest w bardzo złym stanie. Należy wziąć się za to;
-w sobotę sprzątamy Wójtowo. Złożyliśmy pismo o uporządkowanie naszych rowów.
Trzeba to zrobić wzdłuż całej ulicy Modrzewiowej;

Pan Lech Nitkowski:
-proszę wziąć odrobiną na wstrzymanie. Z pracownikami interwencyjnymi ruszymy w teren
rozpoczynając od Wójtowa;
-place zabaw są wykonane po to aby korzystały z nich dzieci a nie dorośli. No cóż zrobimy
to.

Pani Halina Bronka zaprosiła  na uroczystość odsłonięcia kamienia upamiętniającego
katastrofę smoleńską.

Do punktu 26
Pan Zbigniew Chlubicki – w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam LII/14
sesję Rady Miejskiej w Barczewie.

Protokółowała:
Barbara Kwapis                                                             Przewodniczący
                                                                                       Rady Miejskiej w Barczewie
                                                                                       Zbigniew Chlubicki

                                         

 



 

 


